
1

Republika e Kosovës
Republika Kosovo-Republic of Kosovo

Kuvendi - Skupština – Assembly

VI Saziv

Plenarna sednica Skupštine
SP-008
Priština, 23. 24. 29 i 30. novembar 2017.

Z A P I S N I K

SA PLENARNE SEDNICE SKUPŠTINE REPUBLIKE KOSOVA
OD 23. 24. 29. I 30. NOVEMBAR 2017.

Sednici je predsedavao Kadri Veseli, predsednik Skupštine, uz pomoć potpredsednika
Skupštine Aida Dërguti, Xhavit Haliti, Slavko Simić i Kujtim Shala.

Predsednik je otvorio rad plenarne sednice na osnovu dnevnog reda utvrđenog od
Predsedništva Skupštine na sednici od 20. novembar 2017.

1. Vreme za deklarisanje van dnevnog reda

Predsednik PG – PDK Memli Krasniqi je naglasio ogorčenje i uznemirenje u vezi zadnjih
izveštavanja domaćih i međunarodnih medija, koji govore o diskriminirajućim  pristupom i
predrasudama službenika EULEX-a prema bivšim vojnicima oslobodilačke vojske Kosova,
koji su bili na suđenju u raznim procesima od strane tužioca i sudija ove misije.

On je zahtevao od rukovodioca  EULEX-a da Skupštini i institucijama Kosova dostave
službeni i detaljni odgovor u vezi ovih veoma ozbiljnih pretenzija.

U znak protesta i revolta u vezi toga, dodao je poslanik Memli Krasniqi, mi ćemo danas
napustiti salu Skupštine i zahtevamo od svih poslanika da nam se pridruže.

Nakon  izjave predsednika  PG – PDK Memli Krasniqin, poslanici vladine Koalicije koji su
bili prisutni na sednici (osim poslanika Milaim Zeka) napustili su sednicu.
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U nastavku, sednici je predsedavala Aida Dërguti, potpredsednica Skupštine.

U vezi tačke deklarisanje dnevnog reda govorili su poslanici: Glauk Konjufca, Avdullah
Hoti, Haxhi Avdyli, Milaim Zeka, Albin Kurti, Naser Rugova i Albulena Haxhiu, čije su
pune diskusije uključene u transkriptu.

Nakon ovih diskusija, predsedavajuća je prekinula rad plenarne sednice u 11:20, dok o
nastavku iste poslanici će biti blagovremeno informisani.

Petak, 24 novembar 2017
Nastavak plenarne sednice

Predsednik je otvorio rad plenarne sednice na osnovu dnevnog reda utvrđenog od
Predsedništva Skupštine na sednici od 23. novembar 2017.

Predsednik PG – LDK-a, Avdullah Hoti, izjavio je da zbog nedostatka konsenzusa na
sednici Predsedništva Skupštine za zakazivanje datuma za nastavak plenarne sednice,
poslanici ove grupe napuštaju  salu.

Predsednik je nastavio rad sa narednom tačkom dnevnog reda:

2. Vreme za parlamentarna pitanja

Poslanik Fadil Beka postavio je pitanje za  ministra za rad i socijalno staranje Skender
Reqica u vezi formiranja i početka rada lekarske komisije za ratne invalide OVK-a.

Ministar Skender Reçica odgovorio je na pitanje poslanika.

Poslanica Teuta Haxhiu postavila je pitanje za ministra za obrazovanje, nauku i tehnologiju
Shyqiri Bytyqiu vezi izrade i prosleđivanju Skupštini Nacrta zakona o statusu prosvetnih
radnika na albanskom jeziku na Kosovu 1990 - 1999.

Ministar Shyqiri Bytyqi odgovorio je na pitanje poslanice.

Poslanik Andin Hoti postavio je pitanje za ministra za kulturu Kujtim Gashi, u vezi
obuhvatanja omladine u dobrovoljni i praktični rad, na osnovu Zakona o jačanja i učešću
omladine.
Ministar Kujtim Gashi je odgovorio na pitanje poslanika.

Poslanik Zafir postavio je pitanje za premijera Republike Kosova Ramush Haradinaj u vezi
preduzimanja mera Vlade za odbore javnih preduzeća, budući da  Godišnji izveštaj
Nacionalne kancelarije revizora za 2016, stoje nalazi da pojedina javna preduzeća na
Kosovu rade sa gubitkom.
Premijer Ramush Haradinaj odgovorio je na postavljena pitanja
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***
Poslanik Korab Sejdiu postavio je pitanje za pismeni odgovor za ministra pravde Abelard
Tahiri u vezi nadgledanje pravnih zastupnika za zaštitu interesa Kosova u slučaju tužbe
pokrenute od ACP Axos Capital protiv Republike Kosova na arbitražnom sudu.

Ministar Abelard Tahiri nije odgovorio na postavljeno pitanje poslanika u roku
predviđenom prema Poslovniku skupštine.

Poslanik Korab Sejdiu postavio je pitanje za pismeni odgovor za ministra za financije Bedri
Hamza u vezi pravne osnove za emitovanje vrednosnih papira, kao i pripremu zakonske
inicijative za efikasno regulisanje oblasti emitovanje vrednosnih papira u Republici Kosova.

Ministar Bedri Hamza nije odgovorio na postavljeno pitanje poslanika u roku predviđenom
prema Poslovniku skupštine

Poslanik Korab Sejdiu postavio je pitanje za pismeni odgovor za ministra unutrašnjih
poslova Flamur Sefaj u vezi izveštavanja medija da je Crna Gora započela da kontroliše
jedan deo teritorije Republike Kosova, dok još uvek nije ratifikovan sporazum o državnoj
granici u Skupštini Republike Kosova.

Ministar Flamur Sefaj nije odgovorio na postavljeno pitanje poslanika u roku predviđenom
prema Poslovniku skupštine

U nastavku, predsednik, u nedostatku kvoruma, prekinuo je rad sednice u 10:35, kako bi
nastavili rad 29. Novembar 2017 u 10:00.

Sreda, 29. Novembar 2017
Nastavak plenarne sednice

Predsedavajući je otvorio rad plenarne sednice, započete 23. Novembra 2017.

Na početku sednice Poslanica Blerta Deliu-Kodra, u ime ne formalne grupe žena poslanice
diskutovala je u vezi Međunarodnog dana za eliminisanje nasilja nad ženama, čija je puna
diskusija uključena u transkript.

Predsedavajući je nastavio rad sa sledećim tačkama dnevnog reda:

3. Usvajanje zapisnika sa prethodnih sednica

Skupština je usvojila bez primedba zapisnike sa plenarnih sednica od 25. 26. i 31. oktobra
2017.
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4. Prvo razmatranje Nacrta zakona o izmeni i dopuni Zakona br. 02/L-31 o verskoj
slobodi na Kosovu

Predsedavajući je upoznao poslanike da je funkcionalna Komisija za ljudska prava, polnu
ravnopravnost, nestala lica i peticije razmatrala je ovaj Nacrt zakona i skupštini preporučila
njegovo usvajanje.

Premijer Kosova Ramush Haradinaj, ispred poslanika Skupštine predstavio je i obrazložio
sadržaj i strukturu Nacrta zakona kao i po zvao poslanike da usvoje isti.

Predsedavajući je otvorio debatu u vezi prvog razmatranja ovog zakona.

U vezi ovog Nacrta zakona su diskutovali poslanici: Duda Balje, u ime funksionalne
komisije za ljudska prva, Glauk Konjufca, u ime PG - VV, Lirije Kajtazi, u ime PG - LDK,
Luljeta Veselaj - Gutaj, u ime PG - PDK, Saša Milosavljević, u ime PG – Srpska lista, Teuta
Haxhiu, u ime PG - AAK, Bilall Sherifi, u ime PG - Nisma, Albert Kinolli, u ime PG -
“6+”, Sami Kurteshi, Mirjeta Kalludra, Fatmir Xhelili, Fikrim Damka, Arbër Rexhaj, Vjosa
Osmani-Sadriu, Milaim Zeka, Hajdar Beqa, Ismajl Kurteshi, Haxhi Avdyli, Ali Lajçi,
Kujtim Shala, Emilija Rexhepi, Valon Ramadani, Lumir Abdixhiku, Nait Hasani, Dardan
Molliqaj i Memli Krasniqi, čije su diskusije uključene u transkript.

U nastavku, predsedavajući je objasnio posebne procedure, na osnovu člana 81 i amandman
2 Ustava Repbulike Kosova za usvajanje ovog Nacrta zakona.

Dalje, predsedavajući je stavio na glasanje Nacrt zakona o izmeni i dopuni Zakona  br. 02/L-
31 o verskoj slobodi na Kosovo.

Rezultat glasanja je sledeći:
Za--------------------61,
Protiv----------------4,
Uzdržani-----------13.

Predsedavajući je konstatovao da je Skupština donela sledeću:

O D L U K U

1. Usvaja se u načelu Nacrt zakona br. 06/L-001 i izmeni i dopuni Zakona br.
02/L-31 o verskoj slobodi na Kosovu.

2. Zadužuju se funkcionalna Komisija i stalne Komisije da u roku predviđenom
Poslovnikom Skupštine, da razmotre ovaj Nacrt zakona i Skupštini upute Izveštaj sa
preporukama.
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5. Prvo razmatranje Nacrta zakona o glavnom gradu Republike Kosova/Priština

Predsedavajući je upoznavao poslanike da je funkcionalna Komisija za javnu administraciju,
lokalnu upravu i medije, razmatrala ovaj Nacrt zakona i Skupštini predložila njegovo
usvajanje.

U ime Vlade, ministar Kujtim Gashi, ispred poslanika Skupštine predstavio je i obrazložio
sadržaj i strukturu ovog Nacrta zakona, kao i pozvao poslanike da usvoje isti.

Predsedavajući je otvorio debatu u vezi razmatranja u načelu ovog Nacrta zakona.

U vezi Nacrta zakona o glavnom gradu Republike Kosova/Priština diskutovali su poslanici:
Nait Hasani, u ime funkcionalne Komisije za  javnu administracije, lokalnu upravu i medije,
Shqipe Pantina, u ime PG - LVV-a, Imet Rrahmani, u ime PG - LDK-a, Xhevahire Izmaku,
u ime PG - PDK-a, Rasim Selmanaj, u ime PG - AAK-a, Milaim Zeka, u ime PG - Nisma
Albert Kinolli, u ime PG - “6+”, Faton Topalli, Lumir Abdixhiku, Daut Haradinaj, Xhelal
Sveçla, Lutfi Zharku, Dardan Sejdiu, Naser Rugova, Sami Kurteshi i Besa Baftiu, čije
diskusije su uključene u transkript.

Nakon diskusija, predsedavajući je stavio na glasanje Nacrt zakona o glavnom gradu
Republike Kosova/Priština.

Rezultat glasanja je sledeći
Za--------------------67,
Protiv----------------1,
Uzdržani ------------8.

Predsedavajući je konstatovao da je Skupština donela sledeću:

O D L U K U

1. Usvaja se u načelu Nacrt zakona br. 06/L-012 o glavnom gradu Republike
Kosova/Priština

2. Zadužuju se funkcionalna Komisija i stalne Komisije da u roku predviđenom
Poslovnikom Skupštine, da razmotre ovaj Nacrt zakona i Skupštini upute Izveštaj sa
preporukama.

6. Prvo razmatranje Nacrta zakona o porezu na nepokretnu imovinu

Predsedavajući je upoznao poslanike da je Komisija za budžet i financije razmatrala ovaj
Nacrt zakona i Skupštini preporučila njegovo usvajanje.

U ime Vlade, ministar Bedri Hamza, ispred poslanika Skupštine predstavio je i obrazložio
sadržaj i strukturu ovog Nacrta zakona, kao i pozvao poslanike da usvoje isti.
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Predsedavajući je otvorio debatu u vezi razmatranja u načelu ovog Nacrta zakona

U vezi Nacrta zakona o porezu na nepokretnu imovinu diskutovali su: Lumir Abdixhiku, u
ime funkcionalne Komisije za budžet i financije i u ime PG – LDK, Dardan Molliqaj, u ime
PG - LVV-a, Safete Hadërgjonaj, u ime PG - PDK-a, Blerim Kuçi, u ime PG - AAK-a,
Enver Hoti, u ime PG - Nisma , Fikrim Damka, u ime PG - “6+”, Qëndron Kastrati, Lutfi
Zharku i Evgjeni Thaçi-Dragusha, čije su diskusije uključene u transkript.

Nakon diskusija, predsedavajući je stavio na glasanje Nacrt zakona o porezu na nepokretnu
imovinu.

Rezultat glasanja je sledeći:

Za--------------------48,
Protiv----------------1,
Uzdržani-----------11.

Predsedavajući je konstatovao da je Skupština donela sledeću:

O D L U K U

1. Usvaja se u načelu Nacrt zakona br. 06/L-005 o porezu na nepokretnu imovinu.

2. Zadužuju se funkcionalna Komisija i stalne Komisije da u roku predviđenom
Poslovnikom Skupštine, da razmotre ovaj Nacrt zakona i Skupštini upute Izveštaj sa
preporukama.

7. Prvo razmatranje Nacrta zakona o izmeni i dopuni Zakona br. 2004/26 o Nasleđu na
kosovu.

Predsedavajući je upoznao poslanike da je Funkcionalna Komisija za zakonodavstvo,
mandate imunitet, Poslovnik Skupštine i nadgledanje Agencije protiv Korupcije razmotrila
Nacrta zakona i Skupštini preporučuje njegovo usvajanje.

Ministar Pravde, Abelard Tahiri, pred poslanicima Skupštine je podneo i obrazložio
sadržinu  i strukturu  nacrta zakona.  Na kraju, on je pozvao poslanike da ga usvajaju ovog
Nacrta zakona.

Zatim, predsedavajući je otvorio raspravu za razmatranje u načelu ovog Nacrta zakona.

U vezi Nacrta zakona o izmeni i dopuni Zakona br.  2004/26 o nasleđu na Kosovu
diskutovali su sledeći poslanici : Albulena Haxhiu, u ime Funkcionalne Komisije za
zakonodavstvo, mandate, imunitet, Poslovnik Skupštine i nadgledanje agencije protiv
Korupcije i u ime PG - LVV-a, Korab Sejdiu, i u ime PG - LDK-a, Hajdar Beqa, i u ime
PG - PDK-a, Igor Simić, i u ime PG - Srpske liste, Shkumbin Demaliaj, i u ime PG -



7

AAK-a, Zafir Berisha, i u ime PG - Nismës për Kosovën, Bahrim Shabani, i u ime PG -
“6+”, Drita Millaku, Valentina Bunjaku-Rexhepi, Emilija Rexhepi, Mirjeta Kalludra, Memli
Krasniqi, Time Kadrijaj, Arbër Rexhaj, Mimoza Kusari-Lila i Lirije Kajtazi, čije su
diskusije u celini date u transkriptu.

Nakon ovih diskusija, predsedavajući je dao na glasanje Nacrta zakona o izmeni i dopuni
Zakona br. 2004/26 o nasleđu na Kosovu.

Rezultat glasanja je bio sledeći:

Za--------------------53,
Protiv ----------------0,
Uzdržanih ----------16.

Predsedavajući je konstatovao da je Skupština donela sledeću:

O D L U K U

1. Usvaja se u načelu nacrt zakona br. 06/L-008 o o izmeni i dopuni Zakona br. 2004/26 o
nasleđu na Kosovu.

2. Zadužuje se  Funkcionalna Komisija i stalne Komisije  da u predviđenom roku
Poslovnikom Skupštine da ga razmatraju Nacrta zakona i Skupštinu podnesu izveštaje sa
preporukama.

8. Prvo razmatranje Nacrta zakona o izmeni i dopuni Zakona br. 03/L-094 o
Predsedniku Republike Kosova

Predsedavajući je upoznao poslanike da je  Funkcionalna Komisija za zakonodavstvo,
mandate, imunitet, Poslovnik Skupštine i nadgledanje Agencije protiv korupcije razmotrila
Nacrta zakona i Skupštini preporučila njegovo usvajanje.

U ime Vlade Kosova, ministar Kujtim Gashi, pre poslanicima Skupštine predstavljao i
obrazložio sadržinu i strukturu Nacrta zakona. On je pozvao poslanike da ga usvajaju ovog
Nacrta zakona.

Zatim, predsedavajući je otvorio raspravu  za razmatranje u načelu ovog Nacrta zakona.

U vezi Nacrta zakona o izmeni i dopuni Zakona br. 03/L-094 o Predsedniku Republike
Kosova, diskutovali su poslanici: Hajdar Beqa u ime Funkcionalne Komisije za
zakonodavstvo, mandate, imunitet, Poslovnik Skupštine i nadgledanje agencije protiv
Korupcije  i u ime PG - PDK-a, Sami Kurteshi, i u ime PG- LVV-a, Imet Rrahmani, i u
ime PG- LDK-a, Shkumbin Demaliaj,  i u ime PG- AAK-a, Milaim Zeka, i u ime PG-
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Nismës për Kosovën, Bahrim Shabani, i u ime PG- “6+” i potpredsednik Skupštine, Xhavit
Haliti, čije su diskusije u celini date u transkriptu.

Nakon ovih diskusija, predsedavajući je dao na glasanje Nacrta zakona o izmeni i dopuni
Zakona br. 03/L-094 o Predsedniku Republike Kosova.

Rezultat glasanja je bio sledeći:

Za--------------------39,
Protiv ----------------13,
Uzdržanih ----------15.

Predsedavajući je konstatovao da je Skupština donela sledeću:

O D L U K U

1. Usvaja se u načelu Nacrt zakona br. 06/L-008  o izmeni i dopuni Zakona br.  03/L-094 o
Predsedniku Republike Kosova.

2. Zadužuje se  Funkcionalna komisija i stalne komisije  da u predviđenom roku
Poslovnikom Skupštine da ga razmatraju Nacrta zakona i Skupštini podnesu izveštaje sa
preporukama.

9. Prvo razmatranje Nacrta zakona  o izmeni i dopuni Zakona br. 03/L-007 o van
parničnom postupku

Predsedavajući je upoznao poslanike da je Funkcionalna Komisija za zakonodavstvo,
mandate, imunitet, Poslovnik Skupštine i nadgledanje Agencije protiv korupcije razmotrila
Nacrta zakona i Skupštini preporučila njegovo usvajanje.

Ministar pravde, Abelard Tahiri, pred poslanicima Skupštine je predstavljao i obrazložio
sadržinu i strukturu nacrta zakona.  On je pozvao poslanike da ga usvajaju  ovog Nacrta
zakona.

Zatim, predsedavajući je otvorio raspravu za razmatranje u načelu ovog Nacrta zakona.

U vezi Nacrta zakona o izmeni i dopuni Zakona br. 03/L-007 o van parničnom postupku,
diskutovali su sledeći poslanici:  Hajdar Beqa,  u ime Komisije za zakonodavstvo, mandate,
imunitet, Poslovnik Skupštine i nadgledanje Agencije protiv korupcije,   i u ime PG- PDK-
a, Sami Kurteshi, i u ime PG- LVV-a, Mirjeta Kalludra, i u ime PG- LDK-a, Bekë Berisha,
i u ime PG- AAK-a, Milaim Zeka, i u ime PG- Nismës për Kosovën i poslanik  Islam
Pacolli, čije su diskusije u celini date u transkriptu.

Nakon ovih diskusija, predsedavajući je dao na glasanje Nacrta zakona o izmeni i dopuni
Zakona br. 03/L-007 o van parničnom postupku.
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Rezultat glasanja je bio sledeći:

Za--------------------53,
Protiv ----------------0,
Uzdržanih ----------15.

Predsedavajući je konstatovao da je Skupština donela sledeću:

O D L U K U

1. Da se usvaja u načelu Nacrt zakona br. 06/L-007 o izmeni i dopuni Zakona br. 03/L-007 o
van parničnom postupku.

2. Zadužuje se  Funkcionalna komisija i stalne komisije  da u predviđenom roku
Poslovnikom Skupštine da ga razmatraju Nacrta zakona i Skupštini podnesu izveštaje sa
preporukama.

10. Razmatranje Nacrta zakona  o posredništvu

Predsedavajući je upoznao poslanike da je Funkcionalna Komisija za zakonodavstvo,
mandate, imunitet, Poslovnik Skupštine i nadgledanje Agencije protiv korupcije razmotrila
Nacrta zakona i Skupštini preporučila njegovo usvajanje.

Ministar pravde, Abelard Tahiri, pred poslanicima Skupštine je predstavljao i obrazložio
sadržinu i strukturu nacrta zakona.  On je pozvao poslanike da ga usvajaju  ovog Nacrta
zakona.

Zatim, predsedavajući je otvorio raspravu za razmatranje u načelu ovog Nacrta zakona.

U vezi Nacrta zakona o posredniku diskutovali su poslanici:    Hajdar Beqa, Komisija za
zakonodavstvo, mandate, imunitet, Poslovnik Skupštine i nadgledanje Agencije protiv
korupcije, i u ime PG - PDK-a, Sami Kurteshi, i u ime PG - LVV-a, Avdullah Hoti, i u ime
PG - LDK-a,  Shkumbin Demaliaj, i u ime PG - AAK-a, Albulena Balaj-Halimaj, i u ime
PG - Nismës për Kosovën, kao i poslanici  Glauk Konjufca i Mirjeta Kalludra, čije su
diskusije u celini date u transkriptu.

Nakon ovih diskusija, predsedavajući je dao na glasanje Nacrta zakona o posredništvu.

Rezultat glasanja je bio sledeći:

Za--------------------48,
Protiv ----------------0,
Uzdržanih ----------13.
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Predsedavajući je konstatovao da je Skupština donela sledeću:

O D LU K U

1. Usvaja se u načelu Nacrt zakona br. 06/L-009 o posredništvu.

2. Zadužuje se  Funkcionalna komisija i stalne komisije  da u predviđenom roku
Poslovnikom Skupštine da ga razmatraju Nacrta zakona i Skupštini podnesu izveštaje sa
preporukama.

11. Razmatranje u načelu Nacrta zakona o trgovačkim društvima

Predsedavajući je upoznao poslanike da je Funkcionalna Komisija za ekonomski razvoj,
infrastrukturu, trgovinu, industriju i regionalni razvoj  je  razmotrila Nacrta zakona i
Skupštini preporučila njegovo usvajanje.

Ministar trgovine i industrije  Bajram Hasani, pred poslanicima Skupštine je predstavljao i
obrazložio sadržinu i strukturu nacrta zakona.  On je pozvao poslanike da ga usvajaju  ovog
Nacrta zakona.

Zatim, predsedavajući je otvorio raspravu za razmatranje u načelu ovog Nacrta zakona.

U vezi Nacrta zakona o posredniku diskutovali su poslanici: Sala Berisha-Shala, u ime
Funkcionalne komisije  za ekonomski razvoj, infrastrukturu, trgovinu, industriju i regionalni
razvoj, Dardan Molliqaj, u ime PG - LVV-, Hykmete Bajrami, u ime PG - LDK-a, Memli
Krasniqi, u ime PG - PDK-a, Teuta Haxhiu, u ime PG - AAK-a, Bilall Sherifi, u ime PG -
Nismës për Kosovën, kao i poslanici Korab Sejdiu, Islam Pacolli, Mimoza Kusari-Lila,
Blerta Deliu-Kodra i Milaim Zeka, čije su diskusije u celini date u transkriptu.

Predsedavajući je nakon ovih diskusija, o ovom  Nacrta zakona  konstatovao  da nema
dovoljnog kvoruma za odlučivanje.

Glasanje ovog nacrta zakona je procesiran dana 30. Novembra 2017. God.

Rezultat glasanja je bio sledeći:

Za--------------------89,
Protiv ----------------0,
Uzdržanih ----------0.

Predsedavajući je konstatovao da je Skupština donela sledeću:
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O D LU K U

1. Usvaja se u načelu Nacrt zakona br. 06/L-016 o trgovačkim društvima.

2. Zadužuje se  Funkcionalna komisija i stalne komisije  da u predviđenom roku
Poslovnikom Skupštine da ga razmatraju Nacrta zakona i Skupštini podnesu izveštaje sa
preporukama.

12. Prvo razmatranje Nacrta zakona o standardizaciji

Predsedavajući je upoznao poslanike  da je Funkcionalna Komisija za ekonomski razvoj,
infrastrukturu, trgovinu, industriju i regionalnu razvoj razmotrila Nacrta zakona i Skupštini
preporučila njegovo usvajanje.

Predsedavajući je pozvao ministra Trgovine i industrije, da pred poslanicima  predstavlja i
obrazloži nacrta zakona.

Ministar trgovine i industrije, Bajram Hasani, pred poslanicima Skupštine je predstavljao i
obrazložio sadržinu i strukturu Nacrta zakona. On je pozvao poslanike da ga usvajaju ovog
Nacrta zakona.

Zatim, predsedavajući je otvorio raspravu za razmatranju u načelu ovog nacrta zakona.

U vezi Nacrta zakona o standardizaciji diskutovali su poslanici: Sala Berisha-Shala,
Funkcionalna Komisija za ekonomski razvoj, infrastrukturu, trgovinu, industriju i
regionalnu razvoj i u ime PG - PDK-a, Dardan Molliqaj, i u ime PG - LVV-a, Hykmete
Bajrami, i u ime PG - LDK-a, Ahmet Isufi, i u ime PG - AAK-a i Bilall Sherifi, i u ime PG
- Nismës për Kosovën, čije su diskusije u celini date u transkriptu.

Predsedavajući je nakon ovih diskusija, o ovom  Nacrta zakona  konstatovao  da nema
dovoljnog kvoruma za odlučivanje.

Glasanje ovog nacrta zakona je procesiran dana 30. Novembra 2017. God.

Rezultat glasanja je bio sledeći:

Za--------------------91,
Protiv ----------------0,
Uzdržanih ----------1.

Predsedavajući je konstatovao da je Skupština donela sledeću:
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O D LU K U

1. Usvaja se u načelu Nacrt zakona br. 06/L-019 o standardizaciji.

2. Zadužuje se  Funkcionalna komisija i stalne komisije  da u predviđenom roku
Poslovnikom Skupštine da ga razmatraju Nacrta zakona i Skupštini podnesu izveštaje sa
preporukama.

13. Prvo razmatranje Nacrta zakona  o izmeni i dopuni Zakona br. 04/L-072 o kontroli
i nadgledanju državne granice, izmenjen i dopunjen Zakonom br. 04/L-214

Predsedavajući je upoznao poslanike  da je Funkcionalna Komisija za unutrašnje poslove,
bezbednost i nadgledanje Bezbednosne snage Kosova, razmotrila nacrta zakona i Skupštini
preporučila njegovo usvajanje.

Predsedavajući je pozvao predstavnika Vlade da pred poslanicima podnosi i obrazloži nacrta
zakona.

U ime Vlade, ministarka Albena Reshitaj, pred poslanicima  podneo je i obrazložio
sadržinu i strukturu Nacrta zakona. Ona je pozvala poslanike da ga usvajaju ovog Nacrta
zakona.

Zatim, predsedavajući je otvorio raspravu za razmatranju u načelu ovog nacrta zakona.

U vezi Nacrta zakona o izmeni i dopuni Zakona br. 04/L-072 o kontroli i nadgledanju
državne granice, izmenjen i dopunjen Zakonom br. 04/L-214, diskutovali su poslanici:
Xhelal Sveçla, u ime Funkcionalne Komisije za unutrašnje poslove, bezbednost i
nadgledanje Bezbednosne snage Kosova, Rexhep Selimi, u ime PG - LVV-a, Avdullah
Hoti, u ime PG - LDK-a, Fatmir Xhelili, u ime PG - PDK-a, Blerim Kuçi, u ime PG -
AAK-a, Zafir Berisha, u ime PG - Nismës për Kosovën, Glauk Konjufca i Armend Zemaj,
čije su diskusije u celini date u transkriptu.

Predsedavajući je nakon ovih diskusija, o ovom  Nacrta zakona  konstatovao  da nema
dovoljnog kvoruma za odlučivanje.

Glasanje ovog nacrta zakona je procesiran dana 30. Novembra 2017. God.

Rezultat glasanja je bio sledeći:

Za--------------------80,
Protiv ----------------0,
Uzdržanih ----------13.
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Predsedavajući je konstatovao da je Skupština donela sledeću:

O D LU K U

1. Usvaja se u načelu Nacrt zakona br. 06/L-013 o izmeni i dopuni Zakona br. 04/L-072 o
kontroli i nadgledanju državne granice, izmenjen i dopunjen Zakonom br. 04/L-214.

2. Zadužuje se  Funkcionalna komisija i stalne komisije  da u predviđenom roku
Poslovnikom Skupštine da ga razmatraju Nacrta zakona i Skupštini podnesu izveštaje sa
preporukama.

14. Prvo razmatranje Nacrta zakona o kritičnoj infrastrukturi

Predsedavajući je upoznao  poslanike da je  Funkcionalna Komisija za unutrašnje poslove,
bezbednost i nadgledanje Bezbednosne snage Kosova, razmotrila nacrta zakona i Skupštini
preporučila njegovo usvajanje.

Predsedavajući je pozvao predstavnika Vlade da pred poslanicima predstavlja i obrazloži
Nacrta zakona.

U ime Vlade, ministarka Albena Reshitaj, pred poslanicima Skupštine podnela je i
obrazložila sadržinu i strukturu nacrta zakona.  Ona je pozvala poslanike da ga usvajaju
ovog nacrta zakona

Zatim, predsedavajući je otvorio je raspravu o razmatranju o načelu ovog nacrta zakona.

U vezi N/zakona o kritičnoj infrastrukturi, diskutovali su poslanici: Xhelal Sveçla u ime
Funkcionalne komisije za unutrašnje poslove, bezbednost i nadgledanje BSK-a, Drita
Millaku u ime PG VV, Avdullah Hoti u ime PG LDK, Fadil Beka u ime PG PDK, Blerim
Kuçi u ime PG AAK, Bilall Sherifi u ime PG Nisma, Rexhep Selimi i  Armend Zemaj,
njihove diskusije priložen su transkriptu.

Predsedavajući nakon diskusija u vezi ovog N/zakona , konstatovao da nema dovoljno
kvoruma za odlučivanje .

Glasanje o ovom N/zakonu prosleđeno je 30 novembra  2017.

Rezultat glasanja je bio sledeći :

Za------------------- 93,
Protiv----------------0,
Uzdržanih------------1.

Predsedavajući je konstatovao da je Skupština donela sledeću :
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O D L U K U

1. Usvaja se u načelu N/zakona br.  06/L-014 o kritičnoj infrastrukturi .

2. Zadužuje se Funkcionalna i stalne komisije da u predvođenom roku Poslovnikom
Skupštine razmotre N/zakona i Skupštini podnesu izveštaj sa preporukama.

15. Prvo razmatranje N/zakona o beležništvu

Predsedavajući je informisao poslanike da Funkcionalna komisija za zakonodavstvo,
mandat, imunitet, Poslovnik Skupštine i nadgledanje Agencije protiv korupcije, je
razmatrala N/zakona o Skupštini preporučila usvajanje istog .

Predsedavajući je pozvao ministra pravde da pred poslanicima obrazloži N/zakona. .

Ministar pravde, Abelard Tahiri, je pred poslanicima Skupštine predstavio i obrazložio
sadržaj i strukturu N/zakona. Pozvao je poslanike da usvoje N/zakona.

Nakon toga, predsedavajući je otvorio debatu u vezi razmatranja u načelu ovog N/zakona.

U vezi N/zakona o beležništvu, diskutovali su poslanici: Hajdar Beqa u ime FK za
zakonodavstvo, mandat, imunitete , Poslovnik Skupštine i nadgledanje Agencije protiv
korupcije  i u ime PG PDK, Sami Kurteshi u ime  PG VV, Korab Sejdiu i u ime PG LDK
Jasmina Živković, u ime PG Srpska lista, Shkumbin Demaliaj u ime PG AAK, Bilall Sherifi
u ime  PG Nisma, Drita Millaku, Islam Pacolli i ministar  Abelard Tahiri, njihove diskusije
priložene su transkriptu.

Predsedavajući, nakon diskusija u vezi N/zakona konstatovao je da nema dovoljno kvoruma
za odlučivanje.

Glasanje u vezi ovog N/zakona je prosleđeno za 30 novembar 2017 godine .

Rezultat glasanja je bio sledeći :

Za------------------- 72,
Protiv----------------0,

Uzdržanih-----------21.

Predsedavajući je konstatovao da je Skupštini donela sledeću :

O D L U K U

1. Usvaja se u načelu N/zakona br.  06/L-010 o beležništvu.
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2. Zadužuje se funkcionalna i stalne komisije da u predvođenom roku Poslovnikom
Skupštine razmotre N/zakona i Skupštini podnesu izveštaj sa preporukama.

Četvrtak,  30 novembar  2017
Nastavak plenarne sednice

Predsedavajući je procesirao sa sledećim ne završenim tačkama:

16. Preporuka Komisije za javnu administraciju, lokalnu vlast i medije o razrešenju
člana Borda RTK-a

Predsedavajući je informisao poslanike Skupštine da je  funkcionalna Komisija za javnu
administraciju, lokalnu vlast i medije preporučila Skupštini razrešenje člana borda RTK-a
Mimoza Hasani-Pllana.

Predsedavajući  je pozvao zamenicu predsednika funkcionalne komisije da pred poslanicima
Skupštine da pred obrazloži preporuku Komisije.

Poslanica Shqipe Pantina zamenica predsednika Komisije za javnu administraciju, lokalnu
vlast i medije podnela je i obrazložila preporuku funkcionalne komisije.

U vezi preporuke Funkcionalne komisije za razrešenje članice borda RTK-a diskutovali su:
Milaim Zeka, Nait Hasani, Teuta Haxhiu, Valentina Bunjaku-Rexhepi i Xhevahire Izmaku,
njihove diskusije priložene su transkriptu.

Predsedavajući je stavio na glasanje preporuku funkcionalne komisije  za razrešenje člana
Borda RTK-a.

Rezultat glasanja je bio sledeći :

Za -------------------------- 56,
Protiv ----------------------2,

Uzdržanih ------------------ 16.

Skupština je sa većinom glasova donela sledeću:

O D L U K U

Mimoza Hasani-Pllana razrešava se sa položaja članice borda RTK-a .

17. Razmatranje godišnjeg izveštaja Centralne banke Republike Kosova za 2016
godinu
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Predsedavajući je informisao poslanike da je  funkcionalna Komisija za budžet i finansije
razmatrala Godišnji izveštaja rada Centralne banke Republike Kosova za 2016.god.   i
Skupštini podnela izveštaj sa preporukama.

Predsedavajući  je pozvao  predsednika funkcionalne komisije za budžet i finansije da pred
poslanicima Skupštine da pred obrazloži preporuku Komisije.

Lumir Abdixhiku, predsednik Komisije za budžet i finansije, pred Skupštinom je izneo i
obrazložio preporuku funkcionalne komisije u vezi ovog Izveštaja CBK-a za 2016.god.
njegova diskusija je u transkriptu.

U nastavku predsedavajući je otvarao raspravu o Godišnjem Izveštaju CBK-a za 2016.god.

O ovom izveštaju diskutovali su: Dardan Sejdiu, u ime PG VV; Lumir Abdixhiku u ime PG
LDK-a; Safete Hadergjonaj, u ime PG PDK-a; Blerim Kuqi u ime PG AAK-a; Enver Hoti, u
ime PG NISMA; Albert Kinolli u ime PG 6+; kao i poslanici: Faton Topalli, MIlaim Zeka,
Shqipe Pantina, Avdullah Hoti, Islam Pacolli, Bilall Sherifi, Nser Rugova, Sami Kurteshi,
Gani Dreshaj, Hajdar Beqa i ministar Bedri Hamza. Njihove su diskusije u tanskriptu.

Predsedavajući je izneo na glasanje Godišnji izveštaj rada CBK-a za 2016.god.

Rezultat glasanja je bio sledeći :

Za -------------------------- 67,
Protiv ----------------------10,
Uzdržanih------------------ 12.

Skupština je sa većinom glasova donela sledeću:

O D L U K U

Usvaja se Godišnji izveštaj rada Centralne banke Republike Kosova za 2016.god.

18. Razmatranje Godišnjeg financijskog izveštaja o budžetu Republike Kosova za
2016.god.

Predsedavajući je informisao poslanike da je  funkcionalna Komisija za budžet i finansije
razmatrala Godišnji izveštaj  rada o budžetu Republike Kosova za 2016.god. i Skupštini
podnela izveštaj sa preporukama.

Ministar finansija, Bedri Hamza pred Skupštinom je izneo i obrazložio Godišnji izveštaj
rada o budžetu Republike Kosova za 2016.god. Njegova diskusija je u transkriptu.
Lumir Abdixhiku, predsednik Komisije za budžet i finansije, pred Skupštinom je izneo i
obrazložio Izveštaj funkcionalne komisije u vezi Godišnjeg  izveštaja  rada o budžetu
Republike Kosova za 2016.god njegova diskusija je u transkriptu.
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U nastavku predsedavajući je otvarao raspravu o Godišnjem Izveštaju o budžetu Republike
Kosova za 2016.god.

O Godišnjem Izveštaju o budžetu Republike Kosova za 2016.god. diskutovali su:   Naser
Osmani u ime PG LDK-a; Safete Hadergjonaj, u ime PG PDK-a; Blerim Kuqi u ime PG
AAK-a; Enver Hoti, u ime PG NISMA  . Njihove su diskusije u tanskriptu.

Predsedavajući je izneo na glasanje Godišnji izveštaj o budžetu Republike Kosova za
2016.god.

Rezultat glasanja je bio sledeći :

Za -------------------------- 47,
Protiv ----------------------17,
Uzdržanih ------------------ 0.

Skupština je sa većinom glasova donela sledeću:

O D L U K U

Usvaja se Godišnji izveštaj o budžetu Republike Kosova za 2016.god.

19. Razmatranje Godišnjeg izveštaja o funkcionisanju sistema unutrašnje kontrole
finansija  u javnom sektoru Kosova za 2016.god.

Predsedavajući je informisao poslanike da je  Funkcionalna komisija za nadzor javnih
finansija  razmatrala Godišnji izveštaj  o funkcionisanju sistema unutrašnje kontrole
finansija  u javnom sektoru Kosova za 2016.god. i  Skupštini podnela izveštaj sa
preporukama.

Zamenik predsednika Komisije za nadzor javnih finansija, Mërgim Lushtaku je pred
Skupštinom izneo i obrazložio Izveštaj Komisije  u vezi Izveštaja o funkcionisanju sistema
unutrašnje kontrole finansija  u javnom sektoru Kosova za 2016.god.

U nastavku predsedavajući je otvarao raspravu o Godišnjem Izveštaju o funkcionisanju
sistema unutrašnje kontrole   finansija u javnom sektoru  Kosova za 2016.god.

O Godišnjem Izveštaju o funkcionisanju sistema unutrašnje kontrole   finansija u javnom
sektoru  Kosova za 2016.god. diskutovali su:  Faton Topalli u ime PG VV;   Abdullah Hoti
u ime PG LDK-a; Andin Hoti, u ime PG PDK-a; Verica Čeranić u ime PG LS; Milaim Zeka
u ime PG NISMA i Albert Kinolli u ime PG 6+.  Njihove su diskusije u tanskriptu.

Predsedavajući je izneo na glasanje Godišnji o funkcionisanju sistema unutrašnje kontrole
finansija u javnom sektoru  Kosova za 2016.god.

Rezultat glasanja je bio sledeći :
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Za -------------------------- 65,
Protiv ----------------------1,
Uzdržanih ------------------ 2.

Skupština je sa većinom glasova donela sledeću:

O D L U K U

Usvaja se Godišnji izveštaj o funkcionisanju Sistema unutrašnje kontrole javnih finansija u
Javnom sektoru Kosova za 2016. godinu.

20. Formiranje Ad-hoc komisije za izbor kandidata za jednog (1) člana Odbora
Radio-televizije  Kosova iz redova srpske zajednice

Pošto nije postojao konsenzus između parlamentarnih grupa za predsedavanje rotacijom  ad-
hoc komisija, Predsednik Skupštine je predložio da se formira Komisija za izbor kandidata
za jednog (1) člana Odbora Radio-televizije Kosova iz redova srpske zajednice, kao i
formiranje Ad-hoc komisije za izbor člana Odbora za žalbe da se odloži za narednu sednicu.

22. Izbor jednog  (1) člana Nezavisne komisije za medije

Predsednik je predložio da se procesira istovremeno tajnim glasanjem sa tačkama dnevnog
reda: Izbor jednog (1) člana Nezavisne komisije za medije i  Izbor dva (2) člana Upravnog
odbora Fonda penzijskih štednji Kosova.

Skupština je usvojila predlog predsednika.

Zatim, Predsednik je pozvao predsednicu Ad-hoc komisije da pred poslanicima Skupštine
predstavi i obrazloži izveštaj Komisije.

Gđa. Shqipe Pantina, predsednica Ad-hoc komisije za izbor kandidata za jednog (1) člana
Nezavisne komisije za medije, predstavila je i obrazložila izveštaj i preporuku Komisije.

U nastavku, predsednik je pozvao predsednika Komisije za budžeti finansije, da predstavi i
obrazloži predlog Funkcionalne komisije.

G. Lumir Abdixhiku pred poslanicima Skupštine predstavio je i obrazložio predlog
Komisije za izbor dva (2) člana Upravnog odbora Fonda penzijskih štednji Kosova.

Zatim, Predsednik je zahtevao od parlamentarnih grupa da predlože po jednog člana za
Glasačku komisiju, kako bi odvili procedure tajnog glasanja.

Na predlog parlamentarnih grupa, Skupština je izabrala Glasačku komisiju u sledećem
sastavu:

Saranda Bogujevci, PG-LV,
Fidan Rekaliu, PG- LDK,
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Hajdar Beqaj, PG- PDK,
Srđan Mitrović, PG-SL,
Rasim Selmanaj, PG-AAK,
Enver Hoti, PG “Nisma” i
Bahrim Shabani, PG “6+”.

Predsednik je pozvao članove Glasačke komisije da započnu procedure tajnog glasanja za
sledeće tačke dnevnog reda: 22. Izbor jednog (1) člana Nezavisne komisije za medije; 23.
Izbor dva (2) člana Upravnog odbora Fonda penzijskih štednji Kosova.

Zatim, Predsednik je prozvao prema listi poslanike Skupštine da glasaju.

Nakon odvijanja procedure tajnog glasanja, u ime Glasačke komisije, rezultat glasanja za
izbor jednog člana Nezavisne komisije za medije predstavila je poslanica Saranda
Bogujevci.

Rezultat glasanja je sledeći:

- Na glasanju je učestvovalo 91 poslanik.
- Nevažeća su bila 2 glasa.

Dobijeni glasovi za predložene kandidate su sledeći:

Driton Qeriqi - 10 glasova,
Vlorë Berisha - 79 glasova.

Predsedavajući je konstatovao da na osnovu rezultata glasanja, u skladu sa članom 65
Ustava Republike Kosova, članova 10.1, 10.5, 11 i 13 Zakona br. 04/L-44 o Nezavisnoj
Komisiji za medije, Skupština je donela sledeću:

O D L U K U

Gđa. Vlorë Berisha je izabrana za člana Nezavisne komisije za medije, na mandat od (3) tri
godine.

Dok, rezultat za imenovanje dva člana Upravnog odbora Fonda penzijskih štednji Kosova
predstavio je poslanik Hajdar Beqa.

Rezultat glasanja je sledeći:
- Na glasanju je učestvovalo 91 poslanik.
- Nevažeća su bila 3 glasa.

Dobijeni glasovi za predložene kandidate za jednog (1) člana Upravnog odbora Fonda
penzijskih štednji Kosova su sledeći:

Hajdar Korbi - 70 glasova,
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Mark Craëford - 04 glasa.

Dok za drugog člana Upravnog odbora Fonda penzijskih štednji Kosova za savetovanje i
zastupanje poslodavaca na Kosovu, rezultat glasanja je sledeći:

Valdrin Kasumaj - 39 glasova,
Flamur Keqa, - 09 glasova,
Ejup Qerimi, - 37 glasova.

Predsedavajući je konstatovao da na osnovu rezultata glasanja, u skladu sa članom 65
Ustava Republike Kosova, članom 4.6 Zakona br. 04/L-101 o penzijskim fondovima
Kosova, izmenjen i dopunjen Zakonom br. 04/L-115, Zakonom br. 04/L-168 i Zakonom br.
05/L-116, kao i članom 51. Poslovnika Skupštine, Skupština je donela sledeću:

O D L U K U

G. Hajdar Korbi je izabran za člana Upravnog odbora Fonda penzijskih štednji Kosova, na
mandat od četiri (4) godine.

Dok za člana Upravnog odbora Fonda penzijskih štednji Kosova za savetovanje i zastupanje
poslodavaca na Kosovu, nijedan od predloženih kandidata nije dobio potrebne glasove.

Drugi krug glasanja ponovljen je sa dva kandidata koji su dobili najviše glasova:

Valdrin Kasumaj i
Ejup Qerimi.

Predsedavajući je prozvao pojedinačno poslanike da glasaju za izbor 1 (jednog) člana
Upravnog odbora Fonda penzijskih štednji Kosova za savetovanje i zastupanje poslodavaca
na Kosovu.

Nakon odvijanja procedure glasanja, u ime Glasačke komisije, rezultat glasanja je
predstavio poslanik Hajdar Beqa.

Rezultat glasanja je sledeći:

- Na glasanju je učestvovalo 74 poslanika.
- Nevažeća su bila 7 glasa.

Dobijeni glasovi za predložene kandidate su sledeći:

Valdrin Kasumaj, - 41 glasova,
Ejup Qerimi, - 26  glasova.

Predsedavajući je konstatovao da na osnovu rezultata glasanja, Skupština je donela sledeću:
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O D L U K U

G. Valdrin Kasumaj je izabran za člana Upravnog odbora Fonda penzijskih štednji Kosova
za savetovanje i zastupanje poslodavaca na Kosovu, na mandat od četiri (4) godine.

Predsedavajući je zaključio radove sednice od 30. novembra 2017. godine, u 17:35 časova.

Predsednik Skupštine

Kadri VESELI

Zapisnik je izradila:
Direkcija za plenarna i proceduralna pitanja


